
Fra: Arthur Kristian Arnesen (Arthur.Kristian.Arnesen@hfk.no)
Sendt: 28.03.2017 16:47:13
Til: Sigbjørn Linga
Kopi: Bård Sandal; Gro Jensen Gjerde; Ingjerd Skogseid

Emne: SV: Kompensasjonsordninga og habilitet. 
Vedlegg: 

Hei

Vi har bedt Samarbeidsrådet i Sunnhordland og Styringsgruppa for kompensasjonsmidlane om en vurdering og tilbakemelding på
spørsmålet om habilitet. Vi har også startet interne vurderinger av habilitetsspørsmålet og hvilke konsekvenser dette eventuelt vil få.
Når vi mener vi har et tilstrekkelig faktagrunnlag, vil vi ta stilling til videre saksgang. Foreløpig har vi utsatt behandlingen i
fylkesutvalget til møtet 3 mai, men det kan bli ytterligere utsettelser.

Saken skulle behandles i Regionalt forum for næringsutvikling i dag, men ble utsatt i påvente av en avklaring av habilitetspørsmålet.

 Venleg helsing

Arthur K. Arnesen
konst. næringssjef
Regionalavdelinga| Seksjon for næring og lokalsamfunnsutvikling

 Mob: 970 93 086
www.hordaland.no |

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Sigbjørn Linga [mailto:linga@hf.no]
Sendt: 28. mars 2017 15:23
Til: Arthur Kristian Arnesen <Arthur.Kristian.Arnesen@hfk.no>
Emne:

Hei!

Kva skjer vidare i saka om fordeling av kompensasjon for arbeidsgjevaravgift?

Med venleg helsing
redaktør Sigbjørn Linga
Hordaland Folkeblad, Norheimsund
Tlf. 415 66 112
linga@hf.no


